TIMING FOR THE RIGHT BUS - YET THE WRONG RESULTS

Let’s start with Del Norte bus #332 leaving Mexico City at 8:30am. We are still to remember that FBI
evidence offered stated that an extensive search of the Del Norte records did not disclose any
information related to Oswald.

Not only that, but on June 23, 1964 as the investigation continues to wind down, we are finally treated
to a document from the Mexican Dept of Foreign Affairs related to the investigation which started back
in Nov. Page 20 tells us Del Norte did not prepare passenger lists. Yet as we will soon see, they evidently
did, for this trip.

The following is both the “original” passenger list and the Chapman-typed version CE2535 taken from
WCD785 p4 which shows Paula Rusioni who the FBI could simply not find and who's ticket #9511 could
not be located, seat #12/ticket #13688 attributed to O.H. LEE, Mr. Van Der Vorm in seat #16, Seat #15
— A.Viajos (claimed to be the seat of Mr. RUIZ MEZA an Auditor at Mexican Customs we will return to
later), and finally Mr. Del Rio. | offer this at this point not to rely on witness memory but to illustrate
that this Del Norte manifest may in fact be authentic while the reference to seat #12 and ticket #13688
simply doesn’t add up.
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TRANSPORTES DEL NORTE
Wednesday Vednesday

MEXICO TO LARELO
Bus No, 332 October 2, 1963 8§:30
Drivers R. (ROGELIO) CUEVAS - R. (RANON) GONZALEZ

Seat (No,) Name of Passenger Destination Ticket No.
2 Miss COSIO S.,A, 13520
3 Mr, A, MARTINEZ N. Ldo. 12619
4 MARGARET A, WOLFF Ldo. 61840 exchtnge
S ROBERTO P, CGONZALEZ Mty. 7915
6 ANIIE Nty. 99232
7 Ldo. 951
S Ldo, 8940
9 W 41

10 Operator
11 AUGUSTO /

Laredo, Tex.

Ldo

Larodo, Tex. 13927

JORGE DAVILA bity. 716

18 JOSE BARRIGA Dallas 13740

éf) and wife " 741
(+]

21 IR IO AGAPITO DEL RIO [N 13928
22 Guadalajara

24 ”
25 “
26 AL
27 "
28 "
29 n

CoMMISSION ExXHI

Starting with Paula Rusioni we find out from the Assistant Manager of Transportes del Norte in Nuevo
Laredo that he could find no record of ticket number 9511. WCD 1063 p24
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FD-302 (Rev. 1-3540) ' FEDERAL BUREAU OF mvssnt'ou

3 W April 22, 1964

it has previous’v been determined that one PAULA

E§§10N1 apparently purztased a round-trip ticket,

redo ~ Mexaco (ity -~ Laredoson September 11, 1963,
RUSIONL was issuel Ti-kxet Number 9511, apparently in
exchange for a ticket or Pupchase Order Number 39532,
§g§10n1 wag & passenger on Bus Number 332 and Bus Number

rom Mexi~o City to Monterrey and Monterpsy to

Laredo, Texdas, on Quiober ?2-3, 1963,

~EJBARDC MLDL-..Ix, assistant Manager,
Traneportes del Horts, Nuevo Laredo, Mexico, advised
that Tivkat Number 8511 wauld be the Mexican or
Transportes dei Norta ticket and that Number 39532 would
be a Greyhcund Bus ticketr number,

MEDELLIN advised that he conducted a complete

check of the records of Jransportes del Norte and could
find no record of Tisker Number 9511, MEDELLIN advised
that further zhe:k :s.ld be made at the headquarters o
Transportes cel Norte in Monterrey, Mexico.

On 4/.7/64 o Nuevo Laredo, Mexico gy, ¢ SA 105-2809

by . SA_ROBERT L, CHAPMAN/dnb Date dictated /20784

This dooument conlains aeither teconmandations not cooclunions of the FEL, It (x the property of the FBI ond Is leoned to
Your agency; it and ite contests are aol to be distributed cutalde your agency.

For now we will skip over Seat #12 listing the name of the travel agency as opposed to Mr. LEE and
return to it when we take a closer look at 13688.

Seat #15 on the other hand was specifically mentioned by Mr. Ruiz Meza who we find later is a footnote
source in the WCR for Oswald having taken the Laredo-Dallas bus. CE2121 p78 is more from
ANASTASIO RUIZ MEZA who claimed to have seen Oswald on the bus. Mr. RUIZ it turns out is
employed in the Auditor’s Office of the Customs section of the Mexican government (CE2121 p73) and
just happens to be on the same bus as our traveler needs to be — even though like our traveler, his name
is not listed on the passenger manifest but instead names the agency from which the ticket was
purchased..

As we can see from the passenger list, seat #15 is associated with “A. Viajos” — the travel agency - and
that Mr. RUIZ is NOT LISTED on the Del Norte passenger manifest at all as well as claiming to not have
seen Mr. Van Der Vorm whose name does in fact appear on the manifest.
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On April S, 1964, FUESHEICRANCARIVIN who resides
at Sullana No. 710, Mexico, D. F., and who is employed in
the Auditor's Office, Customs Section, | inistry of

the Treasury and Public Credit, advised as follows:

He was a passenger on a Transportes del Norte bus
which departed Mexico City at 8:;30 a,m ctober 2, 1963,
en route to laredo, Texas, and H_occuied seat No. 15 [iJRA:ERA
bus, Following his arrival in Llaredo, he departed on a

Greyhound Linc bus with his final Jdestipation being Chicago,
Illinois.

RUIZ recalled sceing for the last time the American

wvhom he identified as OSVALD MBI TS i e G
BEITETERITEN prior to the trio across the International
Bridege to Laredo, Texas. RV TISTLLI] that paCERTG ¢ L8 had
boarded the same Greyhound bus at Laredo on the morning of
October 3, 1963, and continued the trip to Dallas, Texas, but
stated he did not notice him nor did he pay particular
attention to the other passengers.

RUIZ did not recall having seen the American speak
to anyone at any time, and it appeared to RUIZ that the American
was traveling alone. Hz2 commented that the American had given
him the impression of being a quiet individual of a retiring

nature.
RUIZ viewed a photograph of RieReuoip eyt TR

DRV a3 it appears on Mexican Government tourist form
H-8 No, 624820, which VAN DEB 1 non_an

Mexico in September, 1963, RUIZ not recall having seen
this person as a passenger on either of the Transportes del
Norte buses on the trip from Mexico City to Laredo im October,
1963,

CE2121 p73 & 78

Even though the Del Norte employees with help from a number of official sources could not find
anything related to OSWALD within the Del Norte records, he like MEZA here are placed on the bus in
the face of witness denials coupled with outright fibs.

The only bus going on to Chicago at this time is the same bus the FBI puts our Oswald on after using his
exchange order — #1265 from Laredo to San Antonio leaving at 3am and arriving at 6:20am — leaving
again at 7:10am and arriving in Dallas at 2:20om. Mr. MEZA did not notice Oswald on this bus — for the
entire 430 mile 11 hour ride.
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Next we have Mr. Van Der Vorm whose travel was confirmed via Del Norte. WCD 735 p486 finally
appears to offer evidence from someone actually listed on the manifest. We will find the same
information offered by Del Rio who is also listed on this manifest.

1

DL 100-10461
RPG:pm

Under dato of re

arrived at Nuevo hrodo, lo:ico, nppron-toly la.m,, on
October 3, 1963, and that the pasgeagers at that point changed
to & Oroyixonnd buge. He said that the change of buses and the

border crossing formalities, including luggage examination
required approximately two hours and that the Greyhound buas
early attarnoon ot tho sane day.

He added that in view of the subsequent
pubucity attached to the subject he felt sure that he would recall
having seen him 1f such had been the case. MNr. VAN DER VORM
related that the [l ] o which he traveled had approxi-
mately PR TLILG T35 some being Americans and others, Mexicans.

He stated that he was traveling alone on vacation and did not know
the names of any of his fellow passengers.

¥r. VAN DER VORM went on to say that on October 3, 1963,
he departed Dallas by bus en route Flagstaff, Arizona, as put of
gn extended vacation bus tour of the United Btates.

Mr. Vorm does not remember seeing Oswald on a bus with only 15 passengers for this 11 hour trip.

Finally, before we delve into Seat #12’s ticket #13688, we have Mr. Del Rio who is both on the
passenger manifest and on the list of passengers vaccinated at the border. Mr. Del Rio was most
definitely on the Del Norte bus arriving at Laredo between 1-2am Oct 3". His daughter was contacted
and showed the FBI her father’s vaccination from Oct 3™. (The vaccination records at Laredo reflect the
same)

WCD 766 pl
After a note from Hoover setting out “summarizing recent developments” we are treated to the report

on Del Rio and why it does not appear with so many others as a WC Exhibit. It seems the only
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American on this bus which Rio took from Mexico City on the morning of Oct 2" DID HAVE A ZIPPERED
CASE yet that is about where the similarities end.

= Commission No. 72444

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

San Antenio, Texas
April 1, 1364

appear te be G
boardod the: b

vty-a ght years of age, with'1l gh
eyes; chout five faet ten inches in'height, with thin to
medium build, hair thin and- believed black, weight about
150. to- 160 poundu, clean shavon. and-did not wear glasses.

dar e shortssleseved s
and  had no hat:

pan ; )
DEL' RIO° nw no jacket: The man was
wearing low-cut shoes, not dress shoes, but made of &

rough material. The man was carrying a small dark-brown
bag believed made of canvas or fabric material, not laather,
the type that sailors carry. BUlR IV SASTT TR ER TN

WCD 1063 p71 is an April 21 report from Kemmy & Creeden which touches on a couple vital points. One
being that Del Rio did remember Van Der Vorm on this bus and that there were NO STOPS OR

CHANGEOVERS in Monterrey. That the bus they got on in Mexico City is the bus that took them to
Laredo contrary to the FBI’s telling of the story.
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WCR
p736
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302 ey, 1:25:-69) . FEDERAL BUREAU OF lNVESTlGﬂON

1 j
o Date __April 21, 1864

It will be recalled that AGAPITO DEL RIO
reportedly departed Mexico at Nuevo Laredo, Mexico
October 3, 1963, the same date as an individual ualag the
name of LEE HARVEY OSWALD, It will also be recalled that
AGAPITO DEL RIO; on Murch 31, 1963, advised that he departed
Mexico at Nuevo Laredo, Mexico, on "October 3, 1863, via
Transportes del Norte bus during the early nmin hours
Durzng that interview DEL RIO recalled only one person
who did not appear vo de of Latin American extraction on
that bus, and; after viewing photographs of LEE HARVEY
OSWALD,; DEL RIQ svired “n? rhe perron appearing in these
photographs wasc with the man who was not
of Latin American viira. txon on the bus.

On Apri’ "', 1364, AGAPITO DEL RIC of 116
Eaat Arsenal Stree<. “an Antanio, Texas, was reinterviéwed
and shown two photopraphs of PHILLIPE PITER E, VAN DER
VORM, One photogragh was taken on April 6 198“, and the
other p graph was obtained i V 's Mex
tourist card., It will be recalled that PHILLIPE PITER E.
VR AR was also reported to have departed Mexico at
Nuevo Laredo, Mexi:c. on October 3, 1963, m, upon

viewing these Aoy, tated that they were both of the
game man and that ihe photograph taken on Apri

& etriking resemblanze tc-the mun DEL RIO had seen on the
supra) althoug:
wers identical.

Inasmuch as DEL RIQ, in the previocus .interview,
had advised that he did not change busses at Monterrey, but
rode the same bus from Mexico City to Laredo, Texas,liURTT]
questioned again ¢n this point, He reiterated that he rode

the same Transportes del Norte dus from Mexico City to Laredo,
Texas, and did not change busses at any point in between.

On October 1, Oswald paid his hotel bill through that night.1se
The hotel night watchman remembers helping Oswald obtain a taxicab
at about 6 :30 or 7 on the following morning.*** Transportes del Norte

bus No, 332 left as scheduled at about 8:30 a.m. ;B NSt At D Loy
sengers were shifted to a relief bus, No. 373, EoRS R B S U B {03

Laredo at 10 p.m. that evening.)*** Fellow passengers recall that Os-

On _4/21/6% o _San Antonio. Texas  File #SA 105-2008

by SA8_JOHN M, KEMMY and JOHN J. CREEDEN, Dote dictated _4/20/6Y
JR./dnd

Thls document conlalas selther reconasndatioon act coocluslons of the FRIL. it (o the property of the FDL and is lcased lo
your agenay; it aad ita confents are not 1o bo distriduted outside rour oqency.

£ 71




The preceding composite of WCR p736 (travel from Mexico City to Laredo) and WCD 1063 p71 also helps
confirm a number of things:

1. thatif Mr. Voorhees (discussed shortly) arrives in Monterrey at 11pm bus #737 has already left
at 2100 hours (9pm) and he could not possibly have seen the passenger the FBI claims is Oswald,

2. that the bus schedule shows an 8:30 or 9:30pm arrival time in Monterrey which in turn agrees
with an approximate 10pm departure and confirms which schedule we are using and finally

3. that the discrepancy between the change of buses or not needs further investigation — if and
only if the evidence related to this leg of the trip can be authenticated.

So what kind of information or Evidence can we find related to the Monterrey to Laredo portion of this
amazing race?

MONTERREY TO LAREDO — ONE BUS TWO BUS RED FISH BLUE FISH

Another footnote from the soon to be shown WCR p736 detailing the Mexico bus trip and designed to
corroborate Oswald being on this Greyhound bus includes CE2121 p61 which is a report about what
HERBERT ROBERT VOORHEES says about a man he claims looked a lot like Oswald.

de clearly reczlled seeing the American at the United

otgtes Customs checking station in Laredo, Texas, at about
1:30 a,n, on October 3, 163, when a Mexican woman's lugeage
was peing examined and the young American was standines ”
ihe american was trying to dispose of a banana by eating it
hurriedly, "gulping it down, " and he was told by a Customs
officer that he could carry the bapana into the United States
and did not have to gulp it down so fast.

He.reczlled tzlking with 2 "Mexican-American® man
who s2t aciross the aisle from him, This man was traveling with

his wife and spoke Znglish and Spanish. He could recal) neither
his nzme nor his destination.

He furnished as many other de ouf  fha ahnay
described trip as he could recall and U ER IR ST

aclinitely state that the youn Aasrican was identical with
0SWALD; however, Le coasido: nhotogranhs of OSWALD to be

sin r in overy detail with the young American who was on

fhc bus,
ComMissiON EXHIBIT No. 2121 —-Continued

- 61 -

CE2460 p1 March 31, 64 is taken from WCD872 and deals almost exclusively with Mr. Voorhees, a 74
year old man who freely admits in CE2460 that he has trouble remembering the details of this trip yet

tells us that his bus arrives in Monterrey at 11pm, he changed buses and arrives in Nuevo Laredo on this
same bus as the FBI’s Oswald. Yet once again we learn the substance of CE2460 is to explain away the
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FM-11 for Mr. Voorhees which states that he left Mexico on October 3, 1963 by RAILROAD and not by
bus.

117. HERBERT ROBERT VOORHMEES, FM-5 No. 4325846,

issued by Mexican !mzrution Service, Nuovo
Laredo, June 5, 1963

VOORHEES entered Mexico at Nuevo Laredo on June 3,
1963, by train with final destination designated as Mexico,
D. F, He was described on the tourist card as a male,
American citizen; 73 years of age; a widower; retired; bornmn
in Belolt, \Hsconsin residence, Overland Park Kansas. He
presented a birth certificate as proof of citizenship. This
tourist card carries the typewr en sSpanish word n'
(meaning FIX3%P, and the Mexican Immigration form Fll-ll which
constitutes a recapitulation of departures of tourists at
Nuevo Laredo on October 3, 1963, records that VOORHEES
departed from Mexico by with the final destination of
WIS UYL A SR The departure of VOORHLE
handled by Mexican Immigration Service empioyee ALBERIU
ARZAMENDI

CommissioN ExHiBIT No. 2460

Not only do we have the conflict with Voorhees’ FM-11 and his mode of transportation but when he
finally does “refresh his recollection” we learn that the bus he transfers to in Monterrey leaves AFTER
the bus the FBI put Oswald on does by 1-2 hours. The Del Norte bus leaving Mexico City at 8:30 arrives
in Monterrey and departs at what appears like 9:30 PM (the bolded info in the schedule is PM and since
it’s about 4 hours from Monterrey to Nuevo Laredo a 10pm departure works). Furthermore, the bus
Voorhees now CLAIMS to have been on leaving “about 11pm (11:30 actually) arrives in Laredo after the
3:00am bus Oswald MUST be on to get to Dallas before 4pm, leaves. We fail to see how this man could
have seen Oswald in the border crossing when they would have been there at different times.
Furthermore, the non-bold typeface of 11:30 suggests it is AM, not PM yet it would have to be PM
since the final leg of the trip is 135 miles or about 3.75 hours from Monterrey arriving at 3:15am in
Laredo. That is if anything can prove this person claiming to be Oswald even traveled this. (“TDN” next
to the arrival at Laredo means Transporte Del Norte according to the bus schedule)

To recap, the only Del Norte bus that the FBI could put Oswald on which gets him to Laredo in time to
catch a bus to Dallas to arrive before 4pm is the 8:30am bus #332 out of Mexico City. There are only 2
buses that leave Mexico City, one at 8:30am and one at 2:30pm (even though the schedule shows 3
buses, 2 in the PM and our 8:30am bus). As Voorhees states below, arriving in Monterrey at around
11pm would NOT allow him to have connected to the 8:30 bus which arrived in Monterrey in the
evening of Oct 2" departing at 9:30pm and arriving at the bridge around 1:30am to change buses, cross
the bridge and process thru customs.
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Another group of men boarded the bus in San Luis Potosi (among a group of 10 people) which the FBI
claims is the same bus that our traveling Oswald took at 8:30am from Mexico City. It is 580 miles from
Mexico City thru Potosi to Monterrey. It is 260 miles from Mexico City to San Luis Potosi and at
40mph we have a 6-7 hour trip meaning that bus #332 would arrive in Potosi between 2:30 & 3:30pm.
(Right on time for Voorhees to leave for Monterrey at 2:40pm) This group, in WCD 1219 p1-4(b) WCD
1219 pl(b) claims their bus left Potosi at 11am. It is not possible for an 8:30am bus from Mexico City
to get to Potosi in time to leave at 11am. These men were not on bus #332 that left Mexico at 8:30am.

(A) Interview of JiNu)uclsl:{05: MY 'e):35 000

Passenger on Transportes del Norte Bus

=3

Traveling from San Luis Potosi to Nuevo
Laredo on October 2 to 3, 1963

T-11 advised on ENSWNBEAMN that HERBERT ROBERT
VOORHEES, true name HERBERT FRANCIS VOORHEES, who resides at
Calle Masones No. 19, Apartment 10, San Miguel de Allende,
Guanajuato, Mexico, furnished the following:

On October 2, 1963, he PRI ICINN: NN BT T. I
" ;

Guanajuato, &t 7:30 a.m. by a 'se Q

CoMmMissioN ExHIBIT No. 2121—Continued

WCD 1219

On_approxinately October 2, 1963,
WL IIReeTITT] o2t Guadalajara on a bus of & company called
amiones Azules" (Blue Buses) bound for Sanm Luis Potosi,
Upon arrival in the latter place they transferred to a
Transportes del Norte bus which st en route to
Monterrey from Mexico Citv. It :
bus left Ban Luis Potosi at app

On the other hand, Mr. Voorhees says he left San Miguel de Allende at 7:30am for the 120 mile (3
hour) trip to San Luis Potosi arriving at about 10:30am. Yet instead of saying he took an 11 or 11:30am
bus he states he leaves Potosi at 2:40pm after purchasing his ticket and eating lunch. CE 2460 p3
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It is 320 miles from San Luis Potosi to Monterrey. At the bus’s average speed of 40mph and an 11am
departure time we have an 8 hour trip giving our 4 men an arrival time in Monterrey around 7pm.
There are no buses on that schedule that leave Mexico City at 8:30am and arrive in Monterrey around
7pm. If the bus leaves at 2:40 per Voorhees it would arrive in Monterrey at around 10:40pm with the
bus from Monterrey to Laredo leaving at 11:30pm.

According to the schedule above, there is a Del Norte bus expected to leave Monterrey at 11:30pm and
arrives in Laredo at 3:15AM and then leaves for San Antonio at 4:40am — almost 2 hours after bus run
#578 leaves Laredo at 3am. CE 2460 p4 claims that Mr. Voorhees’ bus arrived in Laredo at 2am.

The bus arrived |at laredo, Texas, at approximately

2:00 AM, October 3, 19863. IR DUs

Laredo, State of Tamaulipas, Mex1c¢o, he had inquired 1r it
would be possible with his type of bus ticket to leave the
bus at Laredo, Texas, and later proceed to San Antonio, Texas.

It is HERE that the FBI switches and combines these two SEPARATE TRIPS into one recalled trip. Itis
again not possible to leave Monterrey at 11:30pm and get to Laredo by 2am when we have almost
140 miles and a 3 hour and 45 minute trip. The bus that left Mexico at 8:30am and leaves Monterrey at
9:30pm gets to the terminal in Laredo between 1:30 and 2:00am. By combining these recollections of
one trip unrelated to bus #332 and #373 the FBI creates the impression that witnesses who MAY have
seen Oswald COULD have based on the timing. In reality, the FBI uses the confusion they themselves
create to hide the facts within the Evidence. H.O. LEE, if ever in Mexico, left by automobile according to
the records initially provided, was driven by someone else and NOT on the buses the FBI tries to ram
down our throats.

Next we prove most, if not all of the Mexico City trip travel evidence was created rather than
discovered.

While we can expect the FBI to be overjoyed at discovering the “Oswald to Mexico” information the
weekend of the assassination, we must remember it is solely based on the Mexican FM-11 recap report
recording those who cross the border into and out of Mexico. This FM-11 as we remember is created
from the cancelled FM-8 and FM-5 tourist visas. Our Oswald applied for a FM-5 — 6-month visa yet the
evidence offered is an FM-8 good for only 15 days. We also keep remembering that the FM-11 records
this person as leaving via “AUTO” which the FM-8 we are offered as evidence does not reflect. The
writing of the word “AUTO” in this FM-11 was considered a simple mistake since — (and please notice
the MO here) — the FM-8 from which the FM-11 was created did not have “AUTO” so the FM-11 must be
a mistake (rather than the FM-8 being created after the fact to suit the needs of the story).

The idea that this person O.H. LEE traveled by AUTO is not allowable — furthermore, the exchange ticket
claims that Mr. LEE traveled by Del Norte bus line to Laredo TX. With all this quality Del Norte evidence,
one has to wonder how the FM-11 entry could possibly have him leaving by Auto - “Viaja en Auto”.
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DEL NORTE BUS TICKET #13688

A quick Del Norte recap:

e On March 9, 1964 the manager of the Mexico City Del Norte bus terminal informs us that a
thorough search of his files shows NO RECORD IDENTIFIABLE WITH OSWALD

e In early December and again in mid-March we learn that a 2pm departure time cannot get
Oswald to Dallas in time for his TEC meeting and to check into the YMCA by 4:30 Oct 3".

e There is a Del Norte bus which leaves at 8:30am on Oct 2" which works for the timing — yet
does not overcome the lack of evidence for his being on the bus at all, or for what we will now
show: ticket #13688 was never used or issued — it was blank.

e None of the passengers who claimed to be on or were listed as being on bus #332 at 8:30am can
place our Oswald on that bus and the testimony of Mr. VOORHEES conflicts in most every aspect
with what his travel would actually have been.

o Rolando BARRIOS — an employee who was dismissed from the travel agency by manager Teresa
Schaeffer Bequerisse — is the source for both the Del Norte ticket order #14618 and the
Greyhound exchange order #43599. CE2121 p64-72
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So why go out of the way to find all these people who may have seen or traveled with Oswald when we
have such a simple paper trail from Mexico City to Laredo. ROLANDO BARRIOS filled out the Sept 30™
sales slip #14618 (CE2530) for this portion of the trip and charged 93.75 pesos. At the same time (and
date) and with the same handwriting we should see the purchase for 160 pesos of the $12.80
Greyhound Exchange order. While the amount is correct one has to wonder why it takes two separate
visits to complete one transaction. As we can see above, there is nothing to connect these 3 vital pieces
of evidence.

Can we find any evidence that relates ticket #13688 to our traveling Oswald? Can we find someone
who would have handed Oswald these tickets in Mexico City at the Del Norte Terminal so that the two
stubs find their way back to Monterrey while the original ticket is found in August 1964 in a suitcase in
Marina’s possession?
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CE 2121 p69-70 are interviews done at the Del Norte terminal in Mexico City where our traveling
Oswald would have handed in the purchase order and gotten his ticket #13688. The following people
were asked about the traveling gringo: Terminal Manager MEDINA, drivers CUEVAS & GONZALEZ,
ticket salesman CURIEL - who claims he is the man who exchanged #14618 for ticket #13688 and
recorded the number of the ticket “13688” and the destination “Laredo” on the Del Norte passenger
manifest for bus #332 (on the manifest?) before giving it to the passenger, ticket salesman SAUCEDO
who wrote the “CHIHUAHUENSES” opposite seat #12 as a result of a phone call from the travel agency.
(if BARRIOS called after selling these tickets to O.H. LEE as he wrote on the sales receipts, why did he not
simply give SAUCEDO the correct name?) Also recounted on p70 are ticket salesmen ROJAS & GASCON
who claim to recognize their writing on the Del Norte Passenger Manifest (you remember, the
passenger lists that are NOT kept for Del Norte buses) yet could not recall one of the only Americans
they came into contact that night.

Ticket salesmen CANUTO S, ROJAS and w
advised that they recognized their handwriting on the tober 2,
1953, manifest in connection with some '0of the reservations

and ticlket sales, but upon viewing photographs of OSWALD could
not recall having seen him at the Mexico City terminal of

Transportes del Norte.

On p64 of this now infamous CE2121 taken from WCD 1084 we have a clarifying statement from the Del
Norte Mexico City Terminal Manager Ricardo MEDINA Beltran who lets us know that seat #12 & #15
were reserved for another bus line or travel agency (even though we subsequently learn that Mexican
Customs official RUIZ MEZA claimed ownership of seat #15 on this bus to Chicago).

Seat Ticket
No. Name of Passenger Destination No.
Laredo, Tex.
14 Mr. EULALIO RODRIGUEZ Houston 13921
15 A Viajes Ldo. 13618
16 PH. VAN DER VORY Laredo, Tex. 13927
17 JORGE DAVILA Mty. 716
18 JOSE BARRIGA Dallas 13740
19 and wife L 741
20
21 Mr. or Miss AGAPITO DEL RIO S.A. 13928
22 Guadalajara Laredo
23 ”
24 "
gg " Seat #15 we find supposedly sold to a Customs Officer RUIZ MEZA
27 m Seat #12 SHOULD have heen listed for H.O. LEE since the reservation
28 s was taken and conveyed in that name
29 ]

MEDINA exilained that seats No. 12 and No, 15 hEt]
|19 Wreserved for another bus line or travel agency PLUEEY:TYA
the company would have no record with respect to the identities
of the occupants of those seats.
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Including BARRIOS at the travel agency, not a single one of these men was able to recall having seen
OSWALD even after being shown photos. Whoever H.O. LEE was, if there was such a person at these
locations, he obviously did not look like any of our Oswalds. (Much the same as Duran and Azcue who
both denied that the man who shot Ruby was the man who visited them)

Okay. So the man who takes money from Mr. LEE does not give the passenger’s name to the bus line to
finalize the reservation. The man who hands Mr. LEE his ticket #13688 in Mexico City offers nothing to
corroborate this and rather than this first stub going to Mexico City where the trip originates, it goes to
Monterrey — the midpoint of the trip — with the rest of the Monterrey to Laredo tickets for some
unknown reason.

Speaking of Monterrey, rather than finding out who this Mr. H.O. LEE is from the people who rode the
bus with him, the Mexican Authorities in Monterrey provide an envelope with ticket stubs which
includes two #13688 stubs for travel from Mexico City to Laredo TX and claim that this stub in that
envelope is PROOF whoever had this ticket, used it.

e w———Ey W e W TR WA W R W WA RAAS WA W

(H) Inquiry at Monterrey, Nuevo Leon
Main Offices of Transportes del Norte

T+18, a [EOSSTCIIISTRRETNTILEENISFNY provided the
following information:

-71 -

CommissioN ExHisir No. 2121—Continued

TREVINO pdvised that the company records reflect
that following the arrival o U S o 332 in Monterrey at

driven by ALVARO IBARRA and departed £ errey at 9:50
p.m. He explained further that because the company has
thirteen trips dally between Monterrey and Nuevo Laredo, no
effort is made to maintain a record of the passengers who
board the bus at Monterrey in connection therewith. Mr.
TREVINO explained that IBARRA recently married and resides
at Nueve Laredo, Tamaulipas.

Cn April 3, 1964, Mr. TREVINO stated he had located
the portion of B3GR R for travel from Monterrey to
IR LR Etl i1ts presence in the envelope for that trip [24

October 2-3, 1963, F K EIILCELEIGTIErT g that the travel

was performed.
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CE2121 p110 — TREVINO QUEZADA says stubs #13688 are found in their envelope for bus #373 leaving
at approximately 9pm (21:00) Oct 2™ from Monterrey to Laredo (bus schedule shows a 9:30pm
departure). What he cannot explain is why there are 20 ticket stubs in the envelope while the
passenger manifest and the envelope it was found in shows 12 from Mexico City to Monterrey and
another 1 from Monterrey to Nuevo Laredo.

The following also states that the bus driver takes these stubs at the time they board the bus. If our
traveling Oswald gave up ticket #13688 to the Mexico City drivers, either CUVAS or GONZALES, then
they would be in an envelope for bus #332. Yet our envelope specifically says bus #373.
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(F) Transportes del Norte Bus Line
Operation, Monterrey

The following information was furnished by T-18.

, 1964, RAMON (93¢ QUEZADA, vico

zer of the Montcrrey, Nuevo Leon, termina
of Transportes del Norte bus line BECISEILIRL YA tickets are
taken up by the driver BT <3sdat the time they board
the bus, and he EEEEBSERAEES IR LI A2 which is
provided for that purpose in connection with each trip of a
unit and driver. He stated the EBIEINRIEE LR on
the R T T nunber of passengers
traveling over a determincd ¢ ion of th tte. ¢ he
tickets inside the envelope should coincide or b
e notation by the driver on the envelope.

With respect to the records of the company for the
trip of bus No, 373 on October 2, 13863, from Monterrey to

Nuevo Laredo, Tamaulipas, and Laredo, Texas, TREVINO advised
that he was [EEIICIRTICIISESHIETTIR TS that the envelope
carries the figure of "12" passengers from Monterrey, Nuevo

Leon, to Nuevo Laredo, Tamaulipas, and laredo, Texas, and

"1*" passenc on Nuevo lareda tn laredns lthough a total
29'"20" ticket sections were in the envelope BUSIRTCSIFIIRTLI FYy
trip. He stated, however, that the notation by the driver is

a clerical function which he handles during the trip, often

at night and under considerable stress and pressure, and he

can only conclude that BEIZN I L R3sany in writing

Y12" rather than "“19" upon completing his collection of

tickets and delivering the envelope at the conclusion of his
run,

It was mentioned to TREVINO th the baggage manifest
{3 the bus which arrived at Nuevo Laredo LRI Yyl morning
ST EI KM had 1isted the number of that bus as
EELF and he advised that this notation could only be a
He displayed a copy
ol a document referred to as a "traffic report" for Transportes
del Norte at its Nuevo Laredo terminal for October 3, 1963,
which recorded that bus No., 373 had arrived at that terminal
at 1:35 a.m, with A. IBARRA as the driver. The "traffic report"
for October 2, 1963, registered the arrival of bus No. 396

- 110 -

ComMissioN ExHIBIT No. 2121—Continued

CE 2536 is the Monterrey envelope. Only one of the two #13688 ticket stubs should be here and forms
yet another point of conflict with the evidence. If this passenger gave bus #332’s driver his ticket stub it
would be in an envelope for bus #332, OCT 2, at 0830 since bus #373 resulted from a CHANGE OF BUSES
and was only fed by bus #332 among other buses and those simply leaving Monterrey.
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From WCD 1160 p13 Ibarra link, we have ALVARO IBARRA who was the driver of bus #373 that our
traveling Oswald and these others supposedly transferred to in Monterrey in addition to VOORHEES and
a handful of others from San Luis Potosi who do not appear on the passenger manifest (if there ever was
one for the Monterrey to Laredo portion of this trip). What we find here is that the stubs found in the
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envelope do NOT indeed have the same date stamp on the back as the two date stamps on the front of
the envelope.

o ant of the emre o ‘back of stub
“Sept 30” “Oct 3" “2 OCT 27 “Sept 30”
SA 105-2909

Neither of these stamps on the front of the envelope maiches either of the stubs

IBARRA stated that the only explanation he
could offer for the discrepancy between number of
cancelled tickets in the trip envelope and the 13
individuals accounted for on the face of the envelope
ST tickets from some other trip :
Wi ickets of Bus 373 October :

\BARRA explained that if tho date stamps on the backs
of the tickets that were in Exhibit D-202 correspond
with the date stamps on the front of the trip envolopo,
then he, IBARRA, made an error in rec : :

of tickets inside the trip envelope. PSR stamps on the
backsof the tickets do not correspond with the stamps

on the front of the trip envelcpe, the office in
Monterrey, Nueve Leon, Mexico, intermingled tickets

from another trip with the ones in Exhibit D202,

IBARRA pointed out the [ILERT IR LIRS IR
AR USSR are as followst "Antabuses

Transportes del Norte, PIRLNTIENE 2, Monterrey, Nels,"
and "Transportes del Norte, [S{ITHEF 1953, N. Laredo
C Tamps." and stated that UGS ]

stamps should appear on
wag in Exhibit D-202.

As we can plainly see, the stamps do not match. The tickets in this envelope are intermingled with other
tickets. No one sees our man Oswald but do see men who MIGHT be similar to him. The FBI assumes
that no one can add or subtract hours in a 24 hour clock so that 7 hour trips can be accomplished in 3
and 4 hour trips can be done in 2. Since there is literally no evidence which corroborates our Oswald
having traveled on these buses —what does this tell us about ticket #13688?
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Well, here it finally is. In early April, 1964, three weeks after the March ot report informing us that
there is NO EVIDENCE OF OSWALD in the Del Norte records and 3 weeks before the April 22™ report
telling us that stubs #13688 are offered as D-2902 on April 7" as proof of the trip to Laredo WCD 828 p1,
Miss TERESA SCHAEFFER confirms that reservation and PO #13688 was blank, never having been
utilized. She goes on to say that BARRIOS was dismissed due to some “financial problems” (p8).
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By Dept. of Justice
lotter, ¥ov 3, 1970
0y

No. 13688...
“blank, never having been utilized”

DECLASSIFIED

to that and was advised by a clork, ALEJAXDRINA X,
, that the reservation order under No. 13688 was
nnhblo at that otttqo.

On April 1, 1963, Niss TERESA SCHARFFER BEQUERISSE,
Manager of the above-mentioned travel Ccy, located the

reservation and purchase order No, 13 , and it vas
dounlmd t0 bo ia blank, never having booe utilized,

. | o vod . O] . o". W

boo I’o. 332 tor Octoder 2, 1963, coasider that the cdor
puaber might be 12688, and this order Xo, 1 was located
and also found to Do blank, She insisted that ber office
bad not bandled the reservation noted oo the Transportes del
Norte passeagor list sdown ber for Octoder 2, 1963, She was
requested to review all reservation and purchase orders
issued for Octoder, 1963, by ber office.

A reviow of the cardon copies of these reservation
and purchase orders was made dy the ooaﬂdntm source abroad
in the presesce of Miss SCHARFFER. which :

in Spuuh md tho nurvnxoa vu oocnnod by a Mr,
SAUCEDD, At tho bottom of this 'prmtod order the date was
indicated to bo Septembdor 30, 1963, and the cost was listed
a9 93,75 "moceda saciosal" (patiocoal money or Nexican pescs
comparadle to $7.%0 U.8.). Also at the bottom of this
printed order was the printed notice that the “Agencia de
Yiajes, Tnuporm Chibushuonsos™ 1is sa ageat for the
Greybound Bus Line,

A 3 IED LOY 0 ROLAXDO
BARRIOS m otmd the momtloo ud porobuo omr
apparen . stated the
original o! tlu !on m unn to tbo purcnnr in omr
that bo could then odtain his ticket at Trassportes de
Norte, oxplaining thbat an original and two copies of tlo
rosorvation and purchase order are made and the originsal is
given to the purchaser, coe copy is kept at her office, and
the third copy is forwarded to the main office of the travel

L.
S

Cr 255,/
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(I need to note that PO #13688 may have been part of the series before PO#14618 issued on Sept 30"
by BARRIOS and has nothing at all to do with the final ticket # given a passenger at the terminal.)

CE 2535 p6 informs us that on April 1°* PO/Reservation #13688 could not be found. On April 3 we are
told via TREVINO (President and GM of Del Norte Monterrey) that TICKET #13688 stubs ARE FOUND in
the bus #373 Monterrey to Laredo envelope. On April 2" (p10) we are told by the Mexico City Del Norte
Terminal salesman ANGEL CURIEL that it is he who exchanges the purchase order #14618 for ticket
#13688 writing the destination and ticket number on the passenger manifest.

CE2121 p70

On April 2, 1954, EN(Oafg«i):3ind informed that he 1is

a ticket salesman at the lexico City terminal of Transportes
del Norte and that QERRGT4:8 C-T. 30 S -0 .1LLIG SR 4874 on the
October 2, 19G3, passenger list for bus No. 332 in connection

with the items listed under "destination"” and "ticket number,"
He explained that he undoubtedly exchanged ticket No. 13688
for the travel agency purchase order and recorded the number
of the ticket before delil S CURIEL

not recall him in connection with his duties at the

Since this transaction occurred on the morning of Oct 2" at the Mexico City Del Norte Terminal and D-
257 is supposedly the original ticket stub that Oswald would have kept and is found by Marina in Aug
1964, we would expect to see ticket agent “A.CURIEL” in the stamps on the backs of both the original
ticket and the stubs. (Note: IBARRA tells us that if the dates don’t match for the stubs and the envelope,
Monterrey made a mistake and inter-mingled stubs.)

What we have instead is more to prove the Evidence IS the Conspiracy. Below | have created a
composite of the Marina ticket stub with the stamp on its back, the two #13688 stubs from the
Monterrey envelope and the statement of two other Del Norte ticket agents from the Mexico City
Terminal. In essence, Mr. JUAN GASCON is either confirming that this ticket was issued by him on Sept
30" to who-knows-who, someone used his stamp on the morning of October 2" with the incorrect date,
or finally someone at some subsequent time created ticket #13688 — stamped the backs with Mr.
Gascon’s stamp and forgot to inform him about it.
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Ticket salesmen CANUTO S, ROJAS andw

advised that they recognized their handwriting on the tober 2,

1953, manifest in connection with some '0of the reservations

LN IR PRI -A AT but upon viewing photographs of OSWALD could

-

not recall having seen him at the Mexico City terminal of
Transportes del Norte.

CommissioN Exuisir No. 2485 CommissioN ExHIBIT No. 2485—Continued

Returning once again to the driver of bus #373 from Monterrey to Laredo ALVARO IBARRA on page 7 of
WCD 1063, he simply does not corroborate ANY of the evidence offered by those supposedly traveling
on this bus with Oswald. He could not recall any Immigration incident where our man Oswald is singled
out and removed from the bus, could NOT recall anyone with bananas having to “gulp them down” at
any point between Monterrey and the Texas side of the bridge in Laredo, and could NOT place him on
this smaller bus carrying only 13 passengers.
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PO Mha%s 1-A00) . FEDERAL BUREAU OF lNVESﬂOﬂON

1
o Date __April 15, 1964

ALVARO IBARRA, Driver of Transportes Del Norte

Bus Number 373 from Monterrey, Nuevo Leon, Mexico, to Nuevo
Laredo, Tamaulipas, Mexico, the early morning of October 3,
363, was interviewed ltifamil partment Building,
Nuevo Laredo, Mexico, Police Officer RODOLFO GUZMAN, Kuevo
Laredo Police Department, was present during the Snterview.

IBARRA advised that he any
incident with Mexican Immigration QT URCT MLV
as being on October 3, 1863, IBARRA stated that Bus
Number 373 that he drives from Monterrey to Nuevp Laredo,
Mexico, is the direct connection for Chicago, Illinois, and

almest daily Mexican Immigration takes persons off the

bus to check their papers since people of all nationalities
ride this bus,

and stated
that he drove Bus Number 373 all the way to the Greyhound
Terminal in Laredo, Texas, and was with the bus and the
passengars as they checked through the Mexican and American
authorities.

IBARRA viewed a photograph of LEE HARVEY OSWALD,
and he stated that he had commented when he fipst saw OSWALD's
photograph in newspapers following' the assassination of
Presidant KENNEDY that the "face of OSWALD did not app

IBARRA continued that he was not sure if he had
ever sesn OSWALD and could not place -him on Bus Number 373

from Monterrey; Nuevo Leon, Mexice, to Nuevo. Laredo, Mexico,
and Laredo, Texas, on the morning of October 3, 1863,

IBARRA advised that he, pe: NV UI R TR - WU 2
and the entire run from Monterrey is at night and only covers
TR R T O VETTETY, whereas the trip from
Maxica City to Monterrey, Mexico, on the connscting bus covers
a much longer period, including daylight hours, and has two
bus drivers,

on _IVETTTN o ___ Nuave Lacada, Mexico . File f_SA 105-2009
by SA8 LEQPOLDO E, ARMIJO and ROBERT L. Dete dictated  EVEFJITH

CHAPMAN/dnb

This dooament contalne nelther recommendations not conclewicns of the FBL, It (s the property of the FB] oad (s loaned to
Yyour ageacy it and ite conlents are nol to be dlatriduted ouiside your agency.

Page 24 of 36



LAREDO TO DALLAS — THE EVIDENCE IS THE CONSPIRACY

When researching what occurs at Laredo in the Greyhound/Del Norte terminal, a number of references
are offered in the Warren Commission Documents. Surprisingly though, each of these refers to the
search for PAULA RUSIONI who appears on the passenger manifest for bus #332 from Mexico City to
Monterrey. The search proved fruitless as both her ticket and her person could not be located. In fact,
only a handful of the passengers listed on this manifest were actually on the bus as we discussed in
detail earlier.

The FACT that an exchange order was processed by Greyhound is only established by this COPY of the
paperwork provided by TERESA SCHAEFFER on April 1. This paperwork is maintained on the MEXICAN
side of the equation and stands alone. | have found no information via Greyhound that this document is
an authentic copy of anything in reality — it is simply a copy with all the weaknesses a copy of any
document might have coming from the FBI.
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T 3 i Commission Exhibit No. 2531

y AT . ._bTERN GREYHOUND LINES
' (NN ] 1 v LF wnl GHE YHOUND COMMPORATION)

P71 MAMKET STHLET
oA ¢(INLJ. CALIYONN

INTERNATIONAL SALES REPORT

Ogtober lst. 19§ 63 Ootober 31th. .. . . .19863 T
st : . X e e e

AMOUNT OF MUUNT OF
FOWR U 5 g = St ! Ay touNT s

15425 | RRFUND AT (9%.70)

(S WADPYXil 1, 1964, iLiizs SCHACFFER made availabilg RN

copy of a form cap one~- woZvso Geeyhound Lines (Division
of the Greyhound Corporatios,, /371 Market Stroet, San Francisca,
California, Internationzl Szics Redport.” This sales repoirt
coverg the period from October 1, 1963, to October 31, 1963.
an< Jiss SCHAEFFER advised thot rccorded on this form
recapitulation of travel salcs duriny the month of October,
1963, made by the agency as csjests Zor the Western Greyhound
Lines in connection with which Groyhound Internaticnal
rxchange Orders were: issued to the travelers, There weore
twolve such sales recorded on the ahove-nontioned sales
report, which reflecte that the second entry or sale made
1nvolved the issuance 3 nd _Iptcamational Exchangs
Ordor No. 43599 to one passenger Er. H, O. AN for travel

ared : exas, total tnre for that
portton o! the trip being recorded as $12,80 U.S.

LT

|

{i {

|

|
I

s

_MANEOr SN AGRRCTA DG VIAVES T.GH.. Bk 24 GV,
oLy . Mexigo, City

COuUNT Y ‘m l
BIONATURE OF AGKNT )

) Ay oAUSITON S S TOOHIGINAL REVFORTY

TOTAL OF OROENS

TOTYAL TAx

_Godn2
MISCELLANEOUS
TOTAL (LINES 1, 2 AND 2
COMMINSION ON LINE
MIBCELLANEDUS
| 65840

NET NEMITTANCE

oy B C
(LINE 4 LESS LINES S AND

vern '- s AMGUNT

N s jw N | -

B ON AU N BAaNK
ACCOMPFANY NLPONT

CommissioN ExHiBIT No. 2531

It is one thing to have some paperwork yet what of the corroboration at Laredo?
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WCD 1063 p2-3

FO.302 (Rev. 1-2340) . FEDERAL BUREAU OF mvssn'aou
1 .

- S April 15, 1964

Number 43599 and shows this order processed at Laredo
in the amount of $12.80, Mpr, SMITH stated that $12.80
is the price of a one-way Greyhqund Bus ticket from

Lavedo, Texas, to Dallas, Texas, Exchange Order
Number 43598 was issued for Greyhound Bus ticke
Number 8256008 and was issued by RAUL TIJERINA, pefoZ34
Agent on duty from 12:00 midnight to 8:30 a.m., on

October 3, 1363,

Mr. SMITH advised .that according to Greyhound
this was the only International Ex
Tic d on Uctodery 7_ J¥P Mr, SMITH ‘urth“
advised that RAUL TIJERINA was on duty with REYMUNDO
VERA, a porter, and that bus driver J. C. ROBISON was
the driver of the Greyhound Bus that departed Laredo
Texas, at 3100 a.m. on the morning of ‘October 3, 1963,
enroute 'to San Antonio and Dallas, Texas.

On W/6/6% o Laredo, Texas __File # SA_105~2908
by —SA ROBERT L. CHAPMAN/dnb Date dictoted H/10/6%

This document consaine nelther recomumendations acr conclualons of the FBI. it 49 the property of the FBI cod 1s loaned to
your ageney it aod ite contents are nol 10 de distriduled outalde yost agency.

& 3
From WCD 1063 page 4:

AL A TR ey Greyhound Bus Station,
Laredo, Texas, was interviewed and was exhibited a
photograph of LEE HARVEY OSWALD,

VERA advised that from the Greyhound Bus
yecords, he had verified that he was on duty between
midnight and 8:30 a.m. of October 3, 1963, byt that
he does not recall LEE HARVEY OSWALD as having bsen
in the Greyhound Bus Terminal on the morning of

October 3, 1963,
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Fo-161 Mev, (140} . FEDERAL BUREAU OF lNV!lﬂOA‘N

P Date ¥ 1w T MR TWRVLL
Ticket Agent, Gu hound Bue sutiou.

was interviewdd and shown a pbotog eﬁ HARVEY OSWALD,

TIJERINA advisgd that he was the t Agent on duty at

ths Greyhound Bus Station, Laredo, Texas, from ntdni t to

8130 a.m, on the morning of October 3 1‘6 and tha

he issued Ticket Number 8256009 on International Exchange

(I T TORFET TN TIJERINA states that he does not

recall this transaction specifically, and, after View

a otoguph of LBE BARVBY OSHALD. cdviud tha.t he d¢

6008 N e . 0 ARV 0 ALD d

813017y advised that he had been FSITZCIDIN
d concmin thi. matter and ENLE .17 v

TIJERINA verified that the porter on duty with
hia the early morning of Ootobor 3, 1863, was REYMUNDO

VERA,
on__4/6/6% . Laredo, Texas File § __SA 1062009
by —.SA RORERT L. CHAPMAN/dnb Date dictared 4/20/8%

CE 2537 under Hoover’s signature is a collection of documents related to the exchange order in Laredo
for a Greyhound bus ticket thru San Antonio to Dallas. It appears that Mr. RAUL TIJERINA’s signature is
on the back of the exchange order under the date OCT 3 — 1963. It also seems to include a portion of
the ticket stub #8256009. Since this winds up being the ONLY EXCHANGE ORDER THAT NIGHT — and he
signed and processed the order — one would think they would recognize a photo of Oswald; unless it
was not Oswald doing the traveling.
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| hope we’re all beginning to see the pattern here. While the PHYSICAL EVIDENCE says one thing, what it
concludes cannot be corroborated anywhere along the route our man Oswald was given to take. Any
and all evidence offered to circumstantially place him on these buses falls apart at the most cursory of
glances. It’s one thing to have inanimate objects help accuse a man of murdering the POTUS, but when
real people are asked to confirm that they did one thing or another related to the man accused of this
killing; their answers are anything but supportive of the physical evidence’s conclusions.

If an impression was to be left by our traveling Oswald that he indeed was Lee Oswald and he had
accomplished this travel, he certainly did not go out of his way as he had in the past to leave a lasting
impression. Mr. O.H. LEE on the other hand is remembered by these witnesses as someone they MUST
HAVE interacted with since the evidence showed it — albeit 4-6 months later. How many different bus
drivers need to exhibit no memory at all of this man for us to accept he was not on any of these buses
while at the saem time offering details and memories of nearly everything else from that time period?

Greyhound Bus Station,
Laredo, Texas, advised that he was the driver of the
Greyhound bus that departed Laredo, Texas, at 3:00 a.m,
on the morning of October 3, 1963, enroute to San Antonio
and Dallas, Texas, ROBISON advised that he was the
driver of the bus only from Laredo, Texas, to San Antonio,
b7 U ROBISON checked the "Dispatcher's Sheet" E{-y
October 3, 1963, which showed that he, ROBISON, departed
Laredo, Texas, at 3:00 a,m. enroute to San Antonio,
and that he had 21 passengers aboard, 20 of whoh were
enroute to San Antonio, Texas. Of the 20 going to San
LTSN 7 were continuing on north of San Antonio
which could be to Dallas, and 3 were going east of San
Antonio, which could be to Houston, Texas,

ROBISON viewed the photograph of LEE HARVEY

OSWALD and advised that he could not recall LEE HARVEY
OSWALD having been on the bus that he was driving[E3374
Laredo, to San Antonio, Texas, and further stated that
he did not recall any person with a sack of bananas

on the Oatober 3, 1863, bus, from Laredo to San
Antonio, Texas.

CE2577 p843 is the Greyhound bus schedule for September 1963. Continuing in the spirit of trying to
find something the FBI got right, it appears as if this page of the schedule and specifically the areas |
highlighted refers to the trip described in the footnotes of the WC Report p736 regarding Oswald’s
travel from Laredo to Dallas.

While it does not show the travel thru to an arriving time in Chicago as Yarborough states below, the
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other timings for our Oswald’s trip seem to have been lifted directly from the last column of this
schedule. Additionally, the trip as described by Voorhees up to the point of his arrival time in Laredo is
very similar to the 3™ column from the right with his bus leaving Monterrey at 11:30. If we remember,
he leaves Potosi at 2:40pm on an 8-hour trip to Monterrey. The problem occurs when the FBI states he
arrived in Laredo at 2am. It’s a 4 hour trip from Monterrey to Nuevo Laredo. Leaving at 11:30 he does
no arrive in Laredo until after 3am which is after the bus the FBI puts Oswald on, leaves.

Since he could not have made bus #373’s connection in Monterrey leaving between 9:30 and 10pm, the
FBI simply moved him from one bus run to another, on top of the fact that his FM-11 tells us he took a
train on October 3rd, not a bus.
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CE 2130 is part of footnote #1205 to the WCR statement that Oswald took bus #1295 from Laredo to
Dallas. This along with the other footnotes confirm a bus was available at the times offered yet no one,
including the man who did the exchange, can remember either the man of what winds up being the
ONLY EXCHANGE TICKET issued on October 3™

WCR p736 and the confirmation of the bus schedule (CE2130) - yet once again our man Oswald is not
recalled.

At about 1:35 a.m. on October 3, Oswald crossed the International

ge f Lare exas.’® He traveled from Laredo
to Dallas via San Antonio, on Greyhound bus No. 1265, substantially
following Interstate Route 35 for the entire tvi mleavmg Laredo at
1vi on the same day.*®

1205. CF 2§77, 2121, pp. 61, T7-78; CE
2130, 2438, p. 8.
1208, CE 212, p. 2: CB 2180, 2571,

FD-302 (Rev, 1-25-60] FEDERAL BUREAU OF INVESTIG T ION

Date __M————

L. H. YARBROUGH, dispatcher, Greyhound Bus Terminal,
500 North St, Mary's Street, advised the records of his office
reflact that Creyhound Bus #1265 was used in making the PRETILISE
"hlcago run which left Laredo, Texas, at 3:00 a.m. -on October 3,

9b3, and arr~veu in San Antonic at about 6:20 a.,m., October 3,
od; Wi U passengers. it carried seven passSengers going
north of San Antonio. The bus was cperated by J. C. ROBISON,

119 Ferncliff, Apartment 5, San Antonio.

The records reflect that
San Antonioc at 7:10 a.m., October
passengers, e driver o

Grevhound Bus #1265 left
MBI with a total of
rom 3an Anton.o to

(A4 )

Dallas was BEN JULIAN. an extra operatcr who resides in Dallas,
Texas, After viewinyg the photogra of HARVEY OSWALD,
Mr. YARBROUGH stated ha does not recall ever se eing this

individual or anyone fitting his description,

(NOTE: Let’s please remember that on October 3™ in New Orleans someone returned four books which
Oswald had taken out on Sept 19™. (CE2650))

We are also treated to the work of SA Bruno Dreyer who interviewed employees of the San Antonio
Greyhound bus terminal and determined that once again our ghost traveler left no lasting impression.
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In the pages that follow WCD 1063 p43 we learn that no records are kept in San Antonio for passengers
who boarded their buses elsewhere, like Laredo.

SA 10522808 -

On the morning of April 8, 1964, SA BRUNO F. DREYER
appeared at the Greyhound Bus Terminal, 550 North St, Mary's
Street, San Antonio, to contact Greyhound Bus Terminal
goroonnel o GUTY jUst prior to and after departurs of the
arnGOnChicafo Greyhound Bus which was scheduled to arrive
at San Ant at 6:20 a.m, and depart at 7:10 a,m., This
was done in an effort to contact the personnel that may have
been on duty on the morning of October 3, 1963,

The following persons, all of whom wers on duty between
6120 a,me. and 7110 a.m, on the morning of October 3, 1963,
adviged they did not recall anyone fitting the description or

bearing a resemblance to LEE HARVEY OSWALD as best as they
could recall and remember: v

W. P, MAXNELL, Ticket Agent

Mre. LULA VAN CLEAVE, Information Clerk

MORRIS CLARX, Baggage Agent

R. McMILLAN, Porter

JANIE M, JUDKINS, Cashier at Tersnal Newsstand
Mre. ODETTE SMITH, Cashier at Terminal Cafeteria
W. P, CONRING, Dispatchar

CURTIS BRANCH, Porter, Terminal Barber Shop

Rev. A. C. UZZLE, Porter, Mens' Room

ROSALIO VARGAS, Porter
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So to this point we have shown that

e the FBI has the information about Oswald from two 3x5 cards representing the FM-11 entries
for Lee Harvey Oswald entering Mexico and Harvey Oswald Lee departing Mexico

o the FRONTERA evidence was created based on the belief that Oswald was photographed
leaving the Embassy at 12:22 on October 2™ - and had to leave after the photo was taken

e the photo of Mystery Man was incorrectly back-dated to October 1 by Anne Goodpasture
allowing the 8:30am bus on Oct 2™ to be a possibility

o the purchase of this travel was done all at one time by agent BARRIOS yet the Mexican travel
portion is dated Sept 30 while the Greyhound portion is Oct 1

o the agent who claims to have exchanged PO#14618 for ticket #13688 not only does not
remember Oswald but his stamp is not on these tickets

e the man whose name appears in the stamp for this October 2" 8:30am exchange claims he
never saw Oswald that day AND the stamps from October 2™ are dated Sept 30"

e the driver from Monterrey to Laredo negates all the other witness testimony about incidents
with Oswald and Oswald with bananas while letting us know that the Monterrey office
combined ticket stubs from other trips in the bus #373 envelope — the numbers don’t match

e the Mexico City to Monterrey ticket stub would have been in THAT bus’s envelope so the driver
could get paid — it is unknown how it winds up in bus #373’s envelope

e the only exchange order that entire evening is not remembered by the man who handled the
transaction

e the driver of the Laredo to San Antonio portion of the trip does not recall Oswald on this bus
or a sack of bananas

e none of the Laredo or San Antonio Greyhound personnel recalls seeing Oswald on this trip

o the name of the driver of the bus from San Antonio to Dallas appears only once in the WCD’s as
referenced by Yarborough above - FBI 105-82555 Sec 124 p26 tells us that the FBI will interview
the driver Ben JULIAN in Dallas (this does not seem to have ever occurred)

e this bus arrives in Dallas per the schedule at 2:20pm giving our Oswald time enough to get to
the TEC and register at the “Y” before 4:30.
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PAGE TJREE
PASSENGERS WERE GOING NORTH OF SAN ANTONIO.

X EXTRA DRIVER, VAS DRIVER OF GREYMOUND BUS
TVENVE GIXTYFIVE WHICH LEFT SAN ANTONIO SEVEN TEN A. M.,
OCT. THREE, WITH THIRTY PASSENGERS.

CONTACT WITH PERSONNEL ON DUTY AT GREYHOUND TERMINAL,
SAN ANTONIO, EARLY MORNING OF OCT. THREE LAST NEGATIVE,
GREYHOUND BUS CO. “
SAN FRANCISCO, CHECK RECORDS GREYHOUND BUS CO. FOR
IDENTITY OF TRAVELERS WHO USED ABOVE GTR=-S FOR TRAVEL
SUT OF SAN ANTONIO AND MAY HAVE BEEN ON BUS WITH OSWALD
LEAVING SAN ANTONIO SEVEN TEN A.M,, OCT. THREE LAST.

WCD 1063 among a dozen and a half other WC Docs gives us a great deal of information which in
summary after summary shows the results regarding Oswald are all negative.

To wrap this analysis up in a final segment, I'd like to look at the information available from October 10"
thru the weekend of the assassination. We will determine of the travel date parameters (if there are
photos of Mystery Man on October 4™ who the CIA says on the 9" may be LEE HENRY OSWALD, why do
we start searching October 2"?) and the names of American and Meixcan assets who may have had
their hands in this evidence enough to be in a position to assist in the creation of these fraudulent docs
which ultimately become the Evidence - which in turn becomes the Conspiracy.
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